
Or. 0002.8.2024

R  A  D  A       G  M  I  N  Y      S  Z  C  Z  U  T  O  W  O

P R O T O K Ó Ł   Nr VIII/2024

VIII  Sesji  Rady  Gminy   S z c z u t o w o

odbytej w dniu 30 grudnia 2024 r

Protokół  zawiera:

1. Uchwała  Nr VIII/42/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Szczutowo.

2. Uchwała Nr VIII/43/2024 zmieniająca  Uchwałę Budżetową  Nr LVII/344/2023 na rok

2024.

3.  Uchwała  Nr  VIII/44/2024 w sprawie  udzielenia  dotacji  na  zadanie  pn.  Rewitalizacja

Kościoła Parafialnego pw. Św. Mikołaja w Gójsku wpisanego do rejestru zabytków.

4.  Uchwała  Nr  VIII/45/2024  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy

Szczutowo na lata 2025-2035.

5. Uchwała  budżetowe na 2025 rok Nr VIII/46/2024 

6. Uchwała Nr VIII/47/2024 w sprawie zgody na wydzierżawienie nieruchomości.

7. Uchwała Nr VIII/48/2024 w sprawie zmiany uchwały dotyczącej wysokości ekwiwalentu

pieniężnego dla strażaków ratowników oraz kandydatów na strażaków ochotniczych straży

pożarnych uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach

lub ćwiczeniach.

8.  Uchwała  Nr  VIII/49/2024  w  sprawie  uzgodnienia  projektu  decyzji  o  warunkach

zabudowy  dla  inwestycji  zlokalizowanej  w  obszarze  Zespołu  Przyrodniczo  –

Krajobrazowego Jeziora Szczutowskiego.



PROTOKÓŁ NR VIII/2024

Sesji Rady Gminy Szczutowo

odbytej w dniu 30 grudnia 2024 r.

w sali posiedzeń Urzędu Gminy Szczutowo

Przewodniczył:  Przewodniczący Rady Gminy – Pan Józef Topolewski.

Protokołowała: Marta Schodowska –  inspektor ds. obsługi rady gminy, kadrowych i organizacyjno

- technicznych

Sesję rozpoczęto o godz. 10.00                                        

   Zakończono o godz. - 12.20                                            

 Stan radnych - 15                                                            

Obecnych- 15                                                                  

   Procent frekwencji  –  100%                                           

            

Obecnych radnych, sołtysów przedstawia załączona do protokołu lista obecności.

Uchwalony porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum.

2. Przedstawienie porządku obrad, ewentualne zmiany. 

3. Przedstawienie informacji o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz o udzielonych na

nie odpowiedziach.

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między sesjami.

5. Informacja Sekretarza Gminy o działalności Urzędu Gminy między sesjami.

6.Przyjęcie planu pracy Rady Gminy Szczutowo na 2025 rok.

7.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy

Szczutowo.

8. Podjęcie uchwały zmieniającej  Uchwałę Budżetową  Nr LVII/344/2023 na rok 2024.

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji  na zadanie pn. Rewitalizacja Kościoła

Parafialnego pw. Św. Mikołaja w Gójsku wpisanego do rejestru zabytków.

10. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczutowo na



lata 2025-2035.

11. Podjęcie uchwały budżetowej na 2025 rok.

12. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na wydzierżawienie nieruchomości.

13.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  dotyczącej  wysokości  ekwiwalentu

pieniężnego dla strażaków ratowników oraz kandydatów na strażaków ochotniczych straży

pożarnych uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach

lub ćwiczeniach.

14. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia projektu decyzji o warunkach zabudowy dla

inwestycji  zlokalizowanej  w  obszarze  Zespołu  Przyrodniczo  –  Krajobrazowego  Jeziora

Szczutowskiego.

15. Wolne wnioski.

16. Zakończenie obrad  VIII Sesji Rady Gminy Szczutowo. 

Przebieg:

Ad.1)  Przewodniczący  Rady  Pan  Józef  Topolewski  dokonał  otwarcia  VIII  Sesji  Rady  Gminy

Szczutowo.  Przywitał  przybyłych  radnych,  Wójta  Gminy  Panią  Anetę  Ruszkowską,  Sekretarza

Gminy  Pana  Bogdana  Kaczorowskiego,  Skarbnika  Gminy  Panią  Katarzynę  Piotrowską  oraz

przybyłych sołtysów. Stwierdził, że obrady VIII Sesji Rady Gminy są prawomocne.

Ad.2)   Przewodniczący Rady Pan Józef  Topolewski  wnioskował  o wprowadzenie  do porządku

obrad  w  pkt.7  Podjęcie  uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy

Szczutowo, w pkt. 8 Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Nr LVII/344/2023 na rok

2024 oraz w pkt. 9 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na zadanie pn. Rewitalizacja

Kościoła Parafialnego pw. Św. Mikołaja w Gójsku wpisanego do rejestru zabytków,  dalej punkty

otrzymują nr wg kolejności.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Pan Józef Topolewski  poddał pod głosowanie zmianę

porządku obrad.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” zmianą porządku obrad głosowało 15 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada jednogłośnie przyjęła zmianę porządku obrad.

Ad.3)  Wiceprzewodniczący  odczytał odpowiedź  na  interpelację  Radnego  Pana  Zbigniewa

Kopcińskiego. Kserokopia odpowedzi stanowi załącznik do protokołu.



Ad.4)  Wójt  Gminy Pani  Aneta  Ruszkowska przedstawiła  sprawozdanie  z  działalności  między

sesjami:

1. Na 26 listopada b.r. był wyznaczony termin na podpisanie umowy na budowę 11 przydomowych

oczyszczalni  ścieków  z  firmą  CENTROPLAST,  oferującą  cenę  za  wykonanie  przedmiotu

zamówienia w wysokości 267 217,50 zł.  Do podpisania umowy nie doszło, ponieważ oferent

wycofał  się  z  warunków gwarancji,  które  zaproponował  na  10  lat.  Ponieważ  do podpisania

umowy nie doszło z przyczyn leżących po stronie wykonawcy wadium w wysokości 5000,00 zł

zostało zatrzymane. Na początku nowego roku planujemy ogłosić ponownie przetarg na budowę

tych oczyszczalni.

2. 3  grudnia  nastąpił  odbiór  końcowy budowanej  drogi  w  Mierzęcinie.  Długość  wybudowanej

drogi z nawierzchnią asfaltową wynosi 250 m. Wykonawcą zadania było Przedsiębiorstwo Robót

Drogowych w Lipnie. Wartość zadania wyniosła 79 827,00 zł

3. Trwają prace przy budowie dróg gminnych w ramach dofinansowania ze środków Polskiego

Ładu i  środków własnych gminy.  Na ukończeniu  jest  droga  w Gugołach oraz  w Białasach.

Termin wykonania całego zadania, obejmującego 12 dróg o łącznej długości 8100 m upływa z

końcem czerwca 2025 roku.

4. 17 grudnia została podpisana umowa z firmą ECOVIR na odbió i zagospodarowanie odpadów

komunalnych w roku 2025. Zgodnie z wynikiem przetargu firma ECOVIR będzie świadczyła

usługę za kwotę 1 031 654,88 zł. Jest to kwota wyższa w stosunku do kwoty z roku bieżącegoo

prawie 200 tys. zł.  W postępowaniu przetargowym ofertę złożyła również firma EMPEGEK,

która zaoferowała kwotę w wysokości  1 111 631,04 zł.

5. Trwa  realizacja  projektu „Cyberbezpieczny  Samorząd”,  w  ramach  Programu  Fundusze

Europejskie na Rozwój Cyfrowy 2021-2027, działanie pod nazwą „Wzmocnienie krajowego

systemu cyberbezpieczeństwa”. Odbyły się szkolenia pracowników, został opracowany Audyt

Sytemu  Zarządzania  Bezpieczeństwem  Informacji  zarówno  dla  Urzędu  Gminy  jak  i  dla

Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  oraz  Polityki  Bezpieczeństwa  Informacji

i Bezpieczeństwa Teleinformatycznego.

6. 20 grudnia odbył się oficjalny odbiór modernizowanego odcinka drogi powiatowej Łukomie

Blizno.  W  odbiorze  uczestniczyli  przedstawiciele  wykonawcy,  Starostwa  Powiatowego  w

Sierpcu, Zarządu dróg Powiatowych, radni gminni, powiatowi oraz Pan Radosław Rybicki –

Dyrektor Departamentu Rolnictwa i Rozwoju Obszarów Wiejskich Urzędu Marszałkowskiego

w Warszawie.

7. Wójt Gminy uczestniczyła w spotkaniach wigilinych.

Ad.5) Sekretarz Gminy Pan Bogdan Kaczorowski przedstawił  sprawozdanie o działalności urzędu

pomiedzy sesjami:



- rada gminy przystapiła do opracowania ogólnego planu zagospodarowania przestrzennego gminy.

Trwa  postępowanie,  które  dotyczy  zbierania  opinii,  uzgodnień,  wniosków.  Do  31  grudnia  b.r.

właściciele gruntów mogą składać wnioski dot. przeznaczenia swoich gruntów w ogólnym planie

zagospodarowania przestrzennego,

- jest wzmożony nabór wniosków dot. wydawania decyzji o warunkach zabudowy,

-  przeprowadzona została kontrola o przestrzeganiu przepisów o ochronie środowiska w zakresie

przestrzegania  ograniczeń,  nakazów  lub  zakazów  określonych  w  Uchwale  Nr  162/17  Sejmiku

Województwa Mazowieckiego z dnia 24 grudnia 2017 r.  w sprawie  wprowadzenia na obszarze

województwa mazowieckiego ograniczeń i zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których

następuje spalanie paliw. Losowo zostały wybrane 33 kotłownie z terenu gminy,

-  zostało rozliczone zadanie współfinansowane z Wojewódzkim Urzędem Marszałkowskim dot.

sterylizacji bezdomnych zwierząt,

- Starostwo Powiatowe  przekazało informację o pozyskiwaniu kopaliny z własnej nieruchomości.

Dozwolone jest, aby właściciel gruntów wydobywał na swoje potrzeby 10 m  3  kopaliny rocznie.

Warunkiem jest, aby przed zamierzonym terminem wydobywania kopaliny zgłosić ten fakt na co

najmniej 7 dni do Okręgowego Urzędu Górniczego,

-  w  dnia  od  06.11.2024  r.  do  22.11.2024  r.  odbyła  się  kontrola  Mazowieckiego  Urzędu

Wojewódzkiego  w zakresie  wywiązywania  się  z  obowiązku  realizacji  zadania  dot.  wpisów do

centralnej ewidencji informacji  działalności gospodarczej,

- od 1 stycznia 2025 r. wchodzi w życie ustawa o e doręczeniach 

Ad.6)  Plan pracy Rady Gminy Szczutowo na 2025 rok radni otrzymali wraz z mamteriałami na

sesję. Pozytywnie zaopiniowali w/w plan pracy rady bez uwag.

W/w plan pracy stanowi załącznik do protokołu.

Ad.7) Skarbnik Gminy Pani Katarzyna Piotrowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczutowo.

Nie wniesiono uwag do projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Marek Kopyciński odczytał projekt w/w uchwały.

Nastepnie Przewodniczący Rady Pan Józef Topolewski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwała  Nr  VIII/42/2024 w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Gminy Szczutowo.



Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.8)  Skarbnik  Gminy  przedstawiła projekt  uchwały zmieniającej   Uchwałę  Budżetową   Nr

LVII/344/2023 na rok 2024.

Nie wniesionio uwag do prpojektu uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Marek Kopyciński odczytał projekt w/w uchwały.

Nastepnie Przewodniczący Rady Pan Józef Topolewski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  VIII/43/2024  zmieniająca   Uchwałę  Budżetową  Nr

LVII/344/2023 na rok 2024.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.9)  Skarbnik Gminy  zedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na zadanie pn.

Rewitalizacja Kościoła Parafialnego pw. Św. Mikołaja w Gójsku wpisanego do rejestru zabytków.

Brak uwag do projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Marek Kopyciński odczytał projekt w/w uchwały.

Nastepnie Przewodniczący Rady Pan Józef Topolewski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada jednogłośnie podjęła  Uchwałę Nr VIII/44/2024 w sprawie udzielenia dotacji na zadanie pn.

Rewitalizacja Kościoła Parafialnego pw. Św. Mikołaja w Gójsku wpisanego do rejestru zabytków.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.10)  Skarbnik Gminy Pani Katarzyna Piotrowska  przedstawiła szczegółowo projekt uchwały w

sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Szczutowo  na  lata  2025-2035,  następnie

zapoznała  Radę  Gminy  z  Uchwałą  Nr  3.h./235/2024  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 06 grudnia 2024 r. zawierającą opinię pozytywną.

Wiceprzewodniczący  Rady  Pan  Marek  Kopyciński  odczytał  wniosek  Wójta  do  przedłożonego

projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczutowo na lata 2025-2035. Wniosek stanowi

załącznik do protokołu.

W zarządzonej dyskusji przez Przewodniczącego Rady Pana Józefa Topolewskiego  radni głosu nie



zabrali.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne przyjęcie wniosku Wójta do przedłożonego

projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczutowo na lata 2025-2035.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Skład ustawowy w liczbie 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych

„Za” przyjęciem wniosku Wójta głosowało 15 radnych.

„Przeciw” - 0.

„Wstrzymało się” - 0.

Rada jednogłośnie przyjęła wniosek Wójta do  projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Szczutowo na lata 2025-2035.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Marek Kopyciński  zapoznał Radę Gminy z projektem uchwały w

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Szczutowo.

Przewodniczący  Rady  Pan  Józef  Topolewski  poddał  pod  głosowanie  jawne  projekt   uchwały

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczutowo.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Skład ustawowy w liczbie 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.

„Przeciw”- 0 radnych.

„Wstrzymało się” 0 .

Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VIII/45/2024 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Gminy Szczutowo.

Uchwała wraz załącznikami stanowi załącznik do protokołu.

Ad.11) Skarbnik Gminy Pani Katarzyna Piotrowska  przedstawiła projekt uchwały budżetowej na

2025 r. Wiceprzewodniczący Rady Pan Marek Kopyciński  zapoznał Radę Gminy z Uchwałą Nr

3.c./238/2024  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Warszawie  z  dnia  06

grudnia  2024  r.  zawierającą  opinię  pozytywną.  Nastepnie  odczytał   wniosek  Wójta  do

przedłożonego  projektu  Uchwały  Budżetowej  na  2025  rok.  Wniosek  stanowi  załącznik  do

protokołu. 

W zarządzonej dyskusji przez Przewodniczącego Rady Pana Józefa Topolewskiego radni głosu nie

zabrali.

Przewodniczący  Rady Pan  Józef  Topolewski  poddał  pod  głosowanie  jawne  przyjęcie  wniosku

Wójta do przedłożonego projektu Uchwały Budżetowej na rok 2025.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Skład ustawowy w liczbie 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych

„Za” przyjęciem wniosku wójta głosowało 15 radnych.



„Przeciw” - 0.

„Wstrzymało się” - 0.

Rada jednogłośnie przyjęła wniosek Wójta do przedłożonego projektu Uchwały Budżetowej na rok

2025. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Marek Kopyciński odczytał projekt Uchwały Budżetowej na rok

2025.

Przewodniczący Rady Pan Józef Topolewski  poddał pod głosowanie jawne projekt w/w uchwały.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Skład ustawowy w liczbie 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.

„Przeciw”- 0 radnych.

„Wstrzymało się” 0 .

Rada  jednogłośnie podjęła Uchwałę Budżetową na rok 2025  Nr VIII/46/2024.

Uchwała wraz załącznikami stanowi załącznik do protokołu.

Ad.12) Sekretarz Gminy Pan Bogdan Kaczorowski przedstawił projek uchwały w sprawie zgody na

wydzierżawienie nieruchomości.

Na  wspólnym  posiedzeniu  komisji,  zostało  wypracowane  stanowisko  członków  komisji  o

wydzierżawieniu nieruchomości na okres  1 roku.

Brak uwag do projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Marek Kopyciński odczytał projekt w/w uchwały.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Pan Józef Topolewski poddał pod głosowanie projekt

uchwały. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu  15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało –15  radnych.

„Przeciw” - 0 radnych

„Wstrzymało się od głosu „- 0.

Rada większością głosów podjęła Uchwałę Nr VIII/47/2024 w sprawie zgody na wydzierżawienie

nieruchomości.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 13) Sekretarz Gminy Pan Bogdan Kaczorowski przedstawił projekt uchwały w sparwie zmiany

uchwały  dotyczącej  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  dla  strażaków  ratowników  oraz

kandydatów  na  strażaków  ochotniczych  straży  pożarnych  uczestniczących  w  działaniach

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach.

Wiceprzewodniczący Pan Marek Kopyciński odczytał projekt w/w uchwały.



Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Pan Józef Topolewski poddał pod głosowanie projekt

uchwały. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu  15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało –15  radnych.

„Przeciw” - 0 radnych

„Wstrzymało się od głosu „- 0 radnych .

Rada  jednogłosnie  podjęła  Uchwałę Nr  VIII/48/2024  w  sprawie  zmiany  uchwały  dotyczącej

wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  dla  strażaków ratowników oraz  kandydatów na  strażaków

ochotniczych straży pożarnych uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych,

szkoleniach lub ćwiczeniach.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.14)  Sekretarz Gminy przedstawił projekt   uchwały w sprawie uzgodnienia projektu decyzji o

warunkach  zabudowy  dla  inwestycji  zlokalizowanej  w  obszarze  Zespołu  Przyrodniczo  –

Krajobrazowego Jeziora Szczutowskiego. 

Nie wniesiono uwag do projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Pan Marek Kopyciński odczytał projekt w/w uchwały.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Pan Józef Topolewski poddał pod głosowanie projekt

uchwały. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu  15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało –15  radnych.

„Przeciw” - 0 radnych

„Wstrzymało się od głosu „- 0 radnych .

Rada  jednogłosnie podjęła Uchwałę Nr VIII/49/2024 w sprawie uzgodnienia projektu decyzji  o

warunkach  zabudowy  dla  inwestycji  zlokalizowanej  w  obszarze  Zespołu  Przyrodniczo  –

Krajobrazowego Jeziora Szczutowskiego.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.15) Radny Pan  Zbigniew Kopciński  złożył  interpelację  do  Przewodniczącego  Rady Gminy

Szczutowo.

Następnie radny złożył wniosek formalny o podwyższenie miesięcznej diety dla sołtysów o kwotę

50 zł. 

Przewodniczący Rady Pan Józef  Topolewski ogłosił 5 min. przerwy.

Po  wznowieniu  obrad  przez  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głoswanie  wniosek   dot.

powyższenia diety dla sołtysów o kwotę 50 zł.



Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu  15 radnych.

„Za” przyjęciem wniosku głosowało – 6  radnych.

„Przeciw” - 9 radnych

„Wstrzymało się od głosu „- 0 radnych .

Wniosek o podwyższenie diety dla sołtysów o kwotę 50 zł większością głosów został odrzucony.

Następnie Radny Pan Marek Kopyciński  złożył  wniosek formalny dot.  podwyższenia  diety dla

sołtysów o kwotę 100 zł. Przewodniczący Rady powyższy wniosek poddał pod głosowanie.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu  15 radnych.

„Za” przyjęciem wniosku głosowało – 10  radnych.

„Przeciw” - 0 radnych

„Wstrzymało się od głosu „- 5 radnych. 

Wniosek formalny dot. podwyższenia diety dla sołtysów o kwotę 100 zł większościa głosów został

przyjęty.

Radna Pani Anna Komorowska zwróciła sie zapytaniem do Wójta Gminy, czy w budynku po byłej

poczcie jest zameldowana nowa osoba?

Mieszkańcy zamieszkujący budynek komunalny po byłej poczcie zwracają się z prośbą o naparwę

drzwi wejściowych.

Radna zwróciła się również z prośbą o uprzątnięcie odpadów znajdujących się przed cmentarzem

parafialnym w Szczutowie.

Wójt Gminy odpowiedziała, że w budynku komunalnym nie ma zameldowanych nowych osób.

Radny  Pan  Maciej  Woźnicki  ponownie  zgłosił  problem  braku  oświetlenia  ulicznego  w

miejscowości Słupia.

Radny Pan Ryszard Pijankowski zwrócił się z pytaniem o bieg wniosku formalnego złożonego na

poprzedniej sesji rady gminy. 

Sekretarz gminy przypomniał, że zgodnie ze Statutem Gminy, Komisja Rewizyjna pracuje zgodnie

z  uchwalonym  rocznym  planem  pracy.  Rada  może  dokonać  zmian  w  planie  pracy  Komisji

Rewizyjnej  poprzez  uzupełnienie  określonych  spraw.  Zmiana planu  pracy,  powinno nastąpić  w

drodze uchwały.  

Dyrektor  SP Podstawowej w Szczutowie zwróciła  się  do radnych oraz do obecnych na sesji  o

kierowanie zapytań dot. pozyskiwania funduszy dla dzieci w ramach Programu Erazmus Plus.



Ad.16) W związku z wyczerpaniem obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Józef  Topolewski

dokonał zamknięcia obrad  VIII Sesji Rady Gminy Szczutowo.

                                                                                               Przewodniczący Rady

Józef Topolewski 

 Protokołowała

Marta Schodowska


